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Pan Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierz 

Panie Prezydencie, proszę o informacje, czy przewiduje Pan, tak jak to bywało kiedyś, że na 
spotkaniach rad osiedli był obecny przedstawiciel Urzędu Miasta, który mógł przy zapytaniach 
mieszkańców w swoich problemach, udzielić informacji. Od dłuższego czasu jest brak tych osób, co 
spotyka się z dużą krytyką w stosunku do organu wykonawczego Urzędu Miasta. 




